

 San Teodoro, the well known tourist resort on the northwest coast of Sardinia, has become a favorite destination of those who love fun and the unspoiled beauty of the island.

Located 20 km from Olbia (provincial capital with its services including airport and port ...) and half an hour drive from the well known Costa Smeralda, San Teodoro has a population of 4200 inhabitants, and more than 100,000 admissions during the summer, which says a lot about the preferences of those who visit the island!

Its beaches along the 36 km coast are a rare beauty: white beaches of fine sand, beautiful coves framed by Mediterranean vegetation of rare beauty ...

First of all: The Beach "Isuledda", white sand who marries a sea of turquoise shades Emerald ...

This is where SOLIANA Srl in full respect of the nature that surrounds will create a project of enchanting beauty ...

Welcome to San Teodoro, the land of many colors ...



 Сан - Теодоро, популярный курорт северо-восточного побережья Сардинии, излюбленное место отдыха для тех, кто любит природу и развлечения.

Поселение расположено 20 км южнее города Ольбия (региональный центр со своими портом и аэропортом...) и в получасовой езде от Коста Смеральда; местное население насчитывает 4200 жителей в зимний период и более 100.000 жителей в летний, число говорящее о постоянном желании возвращаться на остров!

36 км побережья это пляжи редкой красоты из мелкого светлого песка, красивые бухты с пышной средиземноморской растительностью ...

"Isuledda" один из самых популярных местных пляжей с морем изумрудно бирюзовых оттенков ...

именно здесь **SOLIANI SrL** занимается осуществлением своего завораживающего по красоте проекта, с полным уважением к природе ....

Добро пожаловать в  
Сан-Теодоро...

**SOLIANA Srl**  
Sede legale:  
Via di S. Croce in Gerusalemme, 107 - Roma  
Sede operativa:  
Via Toscana sn - 08020 San Teodoro OT  
ITALIA  
Tel +39 0784 865444 - Fax 0784 866292  
cabiddu.53@tiscali.it  
villas@residencelesirene.com  
[www.residencelesirene.com](http://www.residencelesirene.com)



building company  
Sardinia - Italy



SOLIANA Srl, a young real estate company who loves his country, ensures maximum value for money, strengthened by a team of designers and builders with a rare talent: the love for a beautiful island that will not and should not be offended in any way ...

Careful construction methods in harmony with nature, from the most modern and advanced construction techniques to the ancient art of building with natural stone or fine wood: This is Soliana Srl ...



SOLIANA Srl, молодая строительная компания обеспечивающая максимальное сбалансированное отношение качества – цены; квалифицированный персонал дизайнеров и строителей с редким талантом: строительство без ущерба своему очаровательному острову...

Строительство в гармонии с природой, самые передовые и современные методы с использованием старинных техник позы натурального камня и ценных пород дерева: Это SOLIANA Srl...



The Residence LE SIRENE is immersed in the Mediterranean vegetation and it's located in a 50 hectare surface, at 300 mt from the beach "Isuledda", in a contest where privacy and relax are guaranteed.

Indicated to those who love to play outdoor sports or activities, at any age, ensures a relaxing and enviable privacy.



РЕЗИДЕНЦИЯ LE SIRENE размещена на 50 га средиземноморского побережья в 300 метрах от пляжа "Isuledda", гарантируя спокойный отдых необходимый для своих посетителей ...

Идеально подходит для разного типа отдыха, для молодежных компаний и родителей с детьми, для ищущих уединение и спокойствие.



## LE SIRENE VILLAS compartment C

The villas are located only a few minutes walk from compartment B, with immediate access to the beach. They are decorated in a mixture of classic and modern style while still maintaining the typical sardinian style .

Виллы с непосредственным доступом к пляжу находятся лишь в нескольких минутах ходьбы от комплекса В. Их внутренняя и внешняя отделка в классическом и современном стилях сохраняет мистический стиль национального строения.

## LE SIRENE VILLAS compartment B



The villas are located on a beautiful stretch of the north-eastern coast of Sardinia, 300 mt from the beach "Isuledda", and about twenty kilometers south of Olbia. A granite headland covered in a luxuriant Mediterranean vegetation, which stretches towards the sea, creating numerous creeks and a beach of fine white sand.

Виллы находятся в красивейшем месте северо-восточного побережья Сардинии, в 300 метрах от пляжа "Isuledda", 20 км южнее города Ольбия. Вдоль всего побережья мыса простирается пышная средиземноморская растительность с многочисленными пляжами из мелкого светлого песка.